
 

Raad 25 september 2018 / vastgestelde besluitenlijst 

 

 

 

 

Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 25 

september 2018, aanvang 19.30 uur te Heythuysen 

 

Aanwezig:  

De voorzitter  : de heer A.H.M. Verhoeven MPM 

De griffier       : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen 

De griffiesecretaresse : mevrouw M. Strijdveen-Kosterman 

 

Aanwezig de raadsleden: 

● drs. M. Graef, drs. P.M. Houben, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven, M.S.M.A. Teluij,   

   A.G.H. van Vlodrop - Van Kempen, en ing. H. Wijers-van der Linden (allen fractie Samen Verder); 

● J. Custers BSc, E.H. Franzen, H.J.H. Hermans, G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans (allen 

   fractie Ronduit Open); 

● mr. N.J.A.G. Alofs, R.J. Flinsenberg, drs. H.H.J.M. van Helden MBA, P.H.L. van Melick en 

   J.F.W. Nouwen MSc (allen fractie CDA); 

● mr. A.G.J. Kierkels, I.M.R.M. Schors en drs. D.J.H. Voermans (allen fractie D66); 

● H.L. Glessner en drs. J.F.M. van der Stappen (beiden fractie Progressief Akkoord Leudal); 

● mr. R.G.M. Thomassen en J.J.P. Vissers (beiden fractie VVD); 

● R.A.M. Verheul (fractie Leudal Sociaal). 

 

Mede aanwezig: 

wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder), wethouder mr. S.B.J. Backus (Ronduit Open), 

wethouder M.P.J. Janssen (Ronduit Open) en wethouder mr. R.M.J. Martens (D66). 

 

Afwezig: 

wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder) 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.34 uur en heet iedereen welkom. Raadslid Houben is vanaf 

19.38 uur aanwezig (tijdens agendapunt 2).  

 

2. Vaststellen agenda 

Het voorstel van de fractie CDA om agendapunt 17 ‘Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag 

inzake meer onderzoek ontwikkeling ’t Maasveld in Neer’ te behandelen direct ná agendapunt 3 wordt 

met 21 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, Leudal Sociaal) en 4 stemmen tegen 

(Progressief Akkoord Leudal, VVD) aangenomen. 

 

Het agenderingsvoorstel van de fractie Ronduit Open om een agendapunt toe te voegen geheten 

‘Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag vergunningsverleningstraject Zonneweide Leudal BV te 

Heythuysen’ wordt met unanieme stemmen aangenomen.  

Het agendapunt krijgt het nummer 17A. 

 

De raad besluit de raadsagenda vast te stellen conform de door het presidium in zijn vergadering van 18 

september 2018 vastgestelde voorlopige raadsagenda, met inachtneming van bovengenoemde 

wijzigingen. 

 

3. Vaststellen besluitenlijsten raadsvergaderingen 3 + 10 juli 2018 

De raad stelt de besluitenlijsten ongewijzigd vast. 
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4. Vaststellen rapport ‘Economisch profiel Leudal; naar een economische agenda voor 

          Leudal’ 

Het CDA is verheugd over de totstandkoming van het profiel. Er staan uitdagingen in die niet mis zijn. De 

welvaart die moet groeien, de arbeidsmarkt waar een tekort dreigt, er zal snel een beleid moeten komen 

wat betreft migranten en huisvestingsbeleid. Samenwerking over de grenzen heen moeten we ook wat 

gunnen. Het economic board is een prima voorzet. Ze beveelt van harte de vaststelling aan. 

 

Ronduit Open is net als het CDA te spreken over het profiel. Ze ziet graag beleid wat betreft de 

huisvestiging van migranten, hoe gaan we hier op de korte en op de lange termijn mee om. Hoe om te 

gaan met leegstaande panden van de gemeente. Het biedt misschien een mogelijkheid voor bewoning 

waar veel behoefte aan is.  

 

De VVD spreekt haar waardering uit voor het profiel. Het geeft richting aan waar het voor Leudal kansen 

biedt en waar de bedreigingen liggen. Ze onderschrijft de speerpunten in het rapport. Voor de VVD is het 

belangrijk dat het woon- en leefklimaat van een hoog niveau is. Alleen hier werken is niet voldoende. Een 

vlotte aansluiting op de A2 is belangrijk. Het is een goed begin. 

 

Progressief Akkoord Leudal vindt Leudal te klein voor zelfstandige economische structuurversterking. 

Leudal heeft vooral te maken met de omliggende steden. Het is goed dat er in Midden-Limburg wordt 

samengewerkt. Ze vindt het jammer dat er een duur onderzoeksbureau is ingezet. Het blinkt uit in 

Engelse termen. Bij de interactieve avonden waren er weinig ondernemers aanwezig. Het inzetten op 

duurzaamheid is uitstekend. Het speerpunt woon- en leefklimaat vindt ze heel positief. Ze betwijfelt of 

het economic board gaat werken maar ze wenst het een goede toekomst toe. 

 

Leudal Sociaal is van mening dat het stuk er mag zijn. Ze mist een link met het sociaal domein. 

Economie gaat niet enkel over geld maar ook over mensen. Die visie mist zij.  

 

Samen Verder geeft haar complimenten over de aanpak. De hoeveelheid data is interessant. Ze ziet 

graag, over vijf jaar, wat er van de voornemens is gerealiseerd. Wat betreft arbeid is er tijdelijke 

huisvesting nodig. Mensen gaan graag wonen waar werk is. Er zal gekeken moeten worden naar mensen 

die hier permanent willen komen wonen.  

 

Portefeuillehouder Verlinden is blij dat het profiel in goede aarde valt. We zijn er nog lang niet. Het is niet 

enkel de uitkomst van de sessies die in de avonden zijn gehouden. Hij neemt alles mee om er handen en 

voeten aan te gaan geven. 

 

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel. 

 

5. Vaststellen Verordening individuele inkomenstoeslag 2019 gemeente Leudal 

Progressief Akkoord Leudal heeft niet veel op de verordening aan te merken. Ze heeft wel wat op te 

merken over de vermindering van 30% in de financiële paragraaf dat maakt dat de minima er niet van 

meegenieten. Dit vindt ze niet kloppen ten opzichte van de oude verordening. 

 

Portefeuillehouder Janssen geeft aan dat in de vorige regeling categorieën uitgesloten waren. In het 

kader van de jurisprudentie is er op gewezen dat het niet correct is. De bedragen zijn in regioverband 

aangepast. Er kan nu door meerdere mensen aan de 120% regeling worden voldaan. Er zijn meerdere 

maatregelen zoals inkomensondersteuning voor mensen met de pensioengerechtigde leeftijd en een 

regeling om mensen te stimuleren deel te nemen als vrijwilliger.  

 

Progressief Akkoord Leudal zegt dat er meer mensen gebruik gaan maken van de regeling maar dat daar 

geen inschatting van is gemaakt.  

 

Portefeuillehouder Janssen geeft aan dat er een reële inschatting is gemaakt. 

 

De gemeenteraad besluit met 23 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, VVD, Leudal 

Sociaal) en 2 stemmen tegen (Progressief Akkoord Leudal) conform het raadsvoorstel. 
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6. Vaststellen plan ‘Kwaliteitsimpuls routestructuren Leudal’ 

Progressief Akkoord Leudal heeft een amendement ingediend en geeft hierop een toelichting (bijlage 1). 

De kwaliteiten van Leudal moeten optimaal worden benut. Een kwaliteitsimpuls is zeker op zijn plaats. De 

bestaande routes zullen eerst moeten worden geactualiseerd. Ze is minder enthousiast over het blow-up 

meubel. Ze ziet meer nadelen dan voordelen. Ze vraagt meer aandacht voor de basis.  

 

Ronduit Open vindt dat vermenging van het gebruik van de paden door wandelaars, fietsers, 

mountainbikers en ruiters zoveel mogelijk moet worden voorkomen. Een goede bewegwijzering helpt 

daarbij. Ze vraagt om een goede verbinding met de oostkant van de Maas en de Maas richting Kessel. Ze 

heeft niet de behoefte om het amendement te steunen. 

 

D66 zegt het prettig te vinden om ook zo’n mooi kunstwerk in de gemeente te hebben staan. Het is een 

aanrader die extra aandacht geeft aan Leudal. Ze is tegen het amendement. 

 

Het CDA kan instemmen met het amendement. Ze stelt wel voor om de tekst aan te passen. Het CDA 

vindt dat een blow-up meubel niet thuishoort in een wandelroute om te recreëren, het zou wel passen bij 

een jongerenontmoetingsplek. 

 

Samen Verder is blij met het voorstel. Ze ziet graag dat de mountainbikers niet in maar om het Leudal 

fietsen.  

 

De VVD kan Samen Verder daar in volgen. Wat betreft het amendement kan ze het CDA wel volgen over 

wat betreft de plaats van het blow-up meubel. Ze ziet ze liever ergens anders staan. 

 

Waarnemend portefeuillehouder wethouder Backus dankt voor de lovende woorden. Het is goed om de 

routes te vervolmaken. De blow-up meubels zorgen ervoor dat je mensen blijft aantrekken. Je moet 

meegaan in vernieuwing. Hij ziet het niet als een prestigeproject. Er zijn al jongerenontmoetingsplaatsen 

en dit betreft een heel ander project. Wat betreft de mountainbikers heeft hij in de commissie al eens 

aangeboden om met de Stichting Mountainbike Ontwikkeling Zuid-Limburg te gaan praten waar het 

probleem met mountainbikers ook speelt over vermenging van het gebruik van de paden. Door een 

duidelijke, mooie route te maken, gescheiden van de ander verkeersstromen, kunnen mountainbikers 

evengoed gebruikmaken van het Leudal. Dat een route helemaal niet door het Leudal mag gaan gaat 

hem te ver. 

 

Progressief Akkoord Leudal wil haar amendement niet aanpassen. Ze wil juist hangplekken voorkomen 

daar waar toeristen komen. Ze vindt dat er juist mountainbikeroutes moeten komen zodat er niet zomaar 

door de bossen wordt gefietst.  

 

Samen Verder wil wel mountainbikeroutes maar dan buiten het Leudal om. 

 

Het CDA wil niet blow-up meubels plaatsen om jongerenontmoetingsplaatsen te creëren. Ze zegt geen 

nee tegen mountainbikers, je kunt beter voorbereid zijn en routes neerleggen. 

 

Samen Verder denkt dat er juist door routes aan te leggen meer mountainbikers komen. Ze wil liever 

geen mountainbikers in het Leudal zelf hebben. Het amendement steunt ze niet, ze ziet de blow-up 

meubels als iets positiefs. 

 

Het CDA vindt dat het blow-up meubel wel in het centrum of bij een jongerenontmoetingsplek mag staan. 

Als het amendement niet wordt aangepast dan zou dat juist niet meer kunnen. Dan wil ze het 

amendement niet steunen. 

 

Progressief Akkoord Leudal wil niet alle blow-up meubels voorkomen. Ze ziet ze liever niet op de mooie 

natuurlijke plekken. 
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Ronduit Open geeft aan dat ze vermenging in het Leudal niet wil, maar helemaal geen mountainbikers in 

het Leudal: daar moet ze nog over spreken. 

 

Wethouder Backus adviseert om in gesprek te gaan met eerdergenoemde stichting uit Zuid-Limburg en 

deze uit te nodigen in de commissie. 

Het amendement 6.1 van de fractie Progressief Akkoord Leudal wordt met 4 stemmen voor (Progressief 

Akkoord Leudal, VVD) en 21 stemmen tegen (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, Leudal Sociaal) 

verworpen. 

 

De gemeenteraad besluit met unanieme stemmen conform het raadsvoorstel. 

 

7. Vaststellen Beheerplan groen en wegen 2019-2022 + Instemmen met beschikbaar 

          stellen jaarlijkse onderhoudsbudgetten + Instemmen met projecten bevordering  

          participatie en duurzaamheid 

Ronduit Open weet dat de inwoners het groen erg belangrijk vinden. Er moet nog een heel traject 

doorlopen worden. In 2019 komt er een nieuwe inspectie. De financiële paragraaf is nog niet duidelijk. 

Er zijn nog zaken die vragen om nadere uitwerking over het onderhoud. 

 

Het CDA vindt het goed om te horen dat er na jaren van besparingen geïnvesteerd gaat worden in groen 

en wegen om het op kwaliteitsniveau B te krijgen. Ze betwijfelt of dit in het buitengebied ook gehaald 

gaat worden. Ze wil dat er niet te star naar de termijn van 60 jaar wordt gekeken maar naar de 

werkelijke staat van onderhoud.  

 

De VVD geeft aan dat alles goed in kaart is gebracht. Leudal is een grote gemeente qua oppervlakte. 

Vervanging en onderhoud kosten dan ook veel geld. Ze vindt het verstandig dat de gemeente de 

inwoners gaat betrekken bij het onderhoud in de eigen woonomgeving. Met de juiste vorm van 

communicatie moet dat lukken.  

 

Samen Verder vindt de vervangingstermijn van 60 jaar voor wegen te lang. Dit mag van haar verkort 

worden naar circa 40 jaar. Ze is geen voorstander van de afbouw van de reserves. Ze verzoekt het 

college kritisch te kijken naar de aanbestedingen in de komende jaren die duurder uit dreigen te vallen.  

 

Progressief Akkoord Leudal stelt dat er zware investeringen aan komen maar dat komt door de jaren van 

bezuinigingen. Er is veel achterstallig onderhoud bij de wegen. Er is nooit een goed budget gereserveerd 

voor vervanging. Ze pleit voor meer aandacht van natuurlijk groenbeheer. 

 

Portefeuillehouder wethouder Martens geeft aan dat er gekozen is voor onderhoudsniveau B, dat is in de 

lijn van het coalitieakkoord Samenspel 2018-2022. Het is tijd voor een inhaalslag. De uitdaging ligt nu in 

wegen die in theorie aan vervanging toe zijn. 50-60 jaar geleden zijn er een heleboel wegen aangelegd. 

Er is wel onderhoud gepleegd maar er is geen rekening gehouden met vervanging. Probleem is niet het 

gewone onderhoud maar er moet een spaarpotje komen voor de toekomst. Hij wil iedereen die een beter 

openbaar groen wil bij het proces betrekken, ook verenigingen. Hij wil zoveel mogelijk kijken om het 

gebruik van diesels te beperken. Leudal doet al mee aan de Statiegeld Alliantie, daartoe heeft het college 

op 16 januari 2018 besloten. 

 

De VVD is blij dat de portefeuillehouder ook de verenigingen betrekt in het actieve burgerschap. Het 

verdiepingsonderzoek van de provincie zegt dat alle lichten op groen staan maar het valt haar op dat er 

niet in is opgenomen het vervangen van groen en wegen. 

 

Ronduit Open geeft aan dat de financiering gedaan kan worden met eigen vermogen. Leudal heeft daar al 

een begin mee gemaakt. Dit kan opgehoogd worden met leningen of met de reserves. Je kunt niet 

oneindig spaarpotjes inzetten. Dit zou ze graag in de commissie uitgediept willen zien. 
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Wethouder Martens geeft aan dat uit berekeningen uit het beheersplan is gebleken dat dit nu boven 

water komt. Meerdere gemeenten lopen hier tegenaan. Hij zegt toe zijn medewerking te zullen verlenen 

aan het geven van een toelichting op de inzet van reserves en voorzieningen voor onderhoud en 

vervanging van groen en wegen en wel in de vergadering van de commissie bestuur en middelen van 24 

oktober 2018. 

 

Wethouder Verlinden zegt dat er in het rapport staat dat je moet opletten dat je geen kapitaalvernietiging 

moet gaan plegen. Het is nu niet zo dat het brandt, er is nog tijd voor. In de jaren 60 is er veel 

geïnvesteerd in wegen. Er zal een goed plan gemaakt moeten worden. 

 

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel. 
 

8. Vaststellen bestemmingsplan ‘Kloppe-ven te Horn’ 

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel. 

 

9. Verlenen toestemming aan college voor wijzigen gemeenschappelijke regeling 

‘Reinigingsdienst Maasland‘ te Haelen + Instemmen als raad met die wijziging 

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel. 
 

10. Vaststellen zienswijze over 1e begrotingswijziging 2018 gemeenschappelijke regeling 

          ‘Reinigingsdienst Maasland’ te Haelen 

Progressief Akkoord Leudal geeft een toelichting op haar ingediende amendement 10.1 (bijlage 2). Ze 

vindt de begrotingswijziging een tegenvaller. De gemeente Peel en Maas mag zelf opdraaien voor de 

juridische kosten die door Maasland zijn gemaakt. Ze wil alsnog een zienswijze indienen.  

 

Ronduit Open vraagt zich af hoe het zich verhoudt met betrekking tot het ingediende amendement wat 

kan. De externe gemaakte kosten moeten worden verhaald op de gemeente Peel en Maas. 

 

Portefeuillehouder wethouder Verlinden ontraadt het amendement 10.1. Eind oktober 2018 is er nog een 

rechtszaak. De uittreedsom is reeds vastgesteld inclusief de kosten die er tot dat moment zijn gemaakt. 

De deelnemende gemeenten gaan binnenkort nog in gesprek met de gemeente Peel en Maas om er 

samen uit te komen.  

 

Het amendement 10.1 van de fractie Progressief Akkoord Leudal wordt door haar, gehoord hebbende de 

beraadslagingen, ingetrokken. 

 

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel. 

 

11. Vaststellen bestemmingsplan ‘Bergingsloods Ophoven 31 Roggel’ 

Het CDA geeft aan dat er problemen zijn ontstaan over de beplanting ter camouflage van de loods.  

De wens is om het gebouw ook te camoufleren in de wintermaanden met natuurlijk groen. In het huidige 

plan zijn uitheemse wintergroene planten niet toegestaan. 

 

Waarnemend portefeuillehouder wethouder Backus geeft aan dat er in het inpassingsplan gekozen is voor 

beplanting die zo snel mogelijk hoog is zodat er vanuit de omgeving geen zicht is op de loods. Er is alles 

aan gedaan om het in te passen in de omgeving. Er is gekozen voor de inheemse soorten passend bij het 

gebied en de kwaliteitscommissie heeft daaraan haar goedkeuring gehecht. 

 

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel. 

 

12. Verlenen verklaring van geen bedenkingen omgevingsvergunning  

         14 levensloopwoningen Lancasterstraat / Burgemeester Geurtslaan te Heythuysen 

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel. 
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13. Aanwijzen categorieën gevallen waarin verklaring van geen bedenkingen niet is vereist 

         voor omgevingsvergunning afwijking bestemmingsplan of beheersverordening 

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel. 

 

14. Vaststellen Bouwverordening 2018 

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel. 

 

15. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken 

De gemeenteraad besluit op voorstel van raadslid: 

- Thomassen om het stuk met het nummer 13 voor bespreking voor te dragen in een vergadering 

van de commissie bestuur en middelen (24 oktober 2018) + de stukken met de nummers 93 en 

94 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van de commissie fysiek (23 oktober 

2018); 

- Wagemans om het stuk met het nummer 98 voor bespreking voor te dragen in een vergadering 

van de commissie fysiek (23 oktober 2018);  

- Sleven om het stuk met het nummer 10 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van 

de commissie fysiek (23 oktober 2018); 

- Franzen om het stuk met het nummer 97 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van 

de commissie fysiek (23 oktober 2018); 

- Teluij om de stukken met de nummers 14 + 51 (in combinatie met het al genoemde stuk 97) 

voor bespreking voor te dragen in een vergadering van de commissie fysiek (23 oktober 2018); 

- Flinsenberg om het stuk met het nummer 8 voor bespreking voor te dragen in een vergadering 

van de commissie sociaal (22 oktober 2018). 

 

De gemeenteraad besluit voor het overige conform de afhandelingsvoorstellen van de griffier. 

 

16. Mededelingen 

Wethouder S. Backus meldt dat de Raad van State vandaag mondeling uitspraak heeft gedaan in een 

beroepszaak inzake Landgoed Leudal in Haelen. Hij zal morgen, in overleg met zijn ambtelijke adviseurs, 

een schriftelijke mededeling daarover opstellen en naar de gemeenteraad sturen. 

 

De heer M. Wagemans betreurt het dat het college in de procedure die nu heeft geleid tot deze 

beroepszaak niets heeft laten weten aan Landgoed Leudal waardoor een van rechtswege verleende 

vergunning is kunnen ontstaan. Het college moet in dergelijke dossiers ‘er bovenop blijven zitten’. 

 

17. Motie vreemd aan de orde van dag inzake meer onderzoek ontwikkeling ’t Maasveld in 

         Neer 

Het CDA geeft een toelichting op motie 17.1 (bijlage 3) mede ingediend door de fracties Progressief 

Akkoord Leudal en de VVD. Ze ziet graag dat er nieuwe varianten worden onderzocht. Ze betreurt het dat 

het college niet verder onderzoek gaat doen. 

 

Progressief Akkoord Leudal heeft veel respect voor de initiatiefgroep. Het project heeft een grote 

potentie. Als de groep meer ruimte krijgt en als dit goed onderzocht wordt door de gemeente dan zal er 

een goed initiatief komen dat duidelijk minder gaat kosten voor de gemeente dan nu de gedachte 

eigenlijk is. Er zal meer participatie zijn. 

 

De VVD vindt het belangrijk dat wat in december 2017 besproken is niet meer over te doen. Is het nu in 

1 keer de stekker eruit trekken of toch nog alternatieven gaan onderzoeken. Het is belangrijk om 

burgerinitiatieven kans van slagen te geven. 

 

Ronduit Open houdt vast aan het in december 2017 genomen raadsbesluit. Een nieuwe sporthal past 

daar niet in. Ze is niet voor de motie. De raad is destijds duidelijk geweest. 

 

Samen Verder is tegen de motie maar met kleurstelling. Het initiatief zit op een dood spoor. Er is geen 

ruimte te zien voor een sporthal. Ze heeft respect voor alle werkzaamheden. Het besluit van december 

2017 staat nog steeds. 
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D66 sluit zich aan bij Samen Verder.  

 

Portefeuillehouder wethouder Martens spreekt zijn complimenten uit aan de initiatiefgroep, een groep 

met veel uithoudings- en doorzettingsvermogen. Daar zit dan ook het probleem. Er kan binnen de kaders 

niet worden voldaan aan het besluit van 2017. De groep wil een lening afsluiten bij de bank en ze moet 

daar zekerheid voor krijgen. Dat is niet wat de raad besloten heeft. Binnen de kaders van de raad is er 

geen oplossing mogelijk. Ieder burgerinitiatief heeft kaders nodig. Hij ontraadt de motie omdat er geen 

kaders in staan. Het is uitstel van executie. Er wordt geen stekker uitgetrokken. Het is goed om uit te 

zoeken hoe het zit met staatssteun gericht op de toekomst met betrekking tot andere burgerinitiatieven.  

 

De fractie CDA merkt op dat de raad in meerderheid een sporthal niet noodzakelijk vindt. De exploitatie 

is afhankelijk van de hal en zo valt het dan als een kaartenhuis in elkaar. De motie is bedoeld om kaders 

te maken. Ze stelt dat er nog € 50.000 rest voor onderzoek.  

 

De VVD vult aan dat er geen kaders staan in de motie omdat er nooit kaders zijn gesteld aan de 

initiatiefgroep. Het is moeilijk om op het einde van de rit kaders te gaan stellen.  

 

Progressief Akkoord Leudal vindt het vreemd dat onderzocht moet worden hoe het zit met de 

staatssteun. Ze ziet het somber in met de burgerinitiatieven.  

 

Samen Verder stelt dat het collectief de fout van de raad is geweest dat er te lang is gewacht met het 

stellen van kaders. Het is niet fair om illusies te creëren.  

 

Wethouder Martens zegt dat de initiatiefgroep ook aan variant 2+ niet kan voldoen. Onderzoek doen naar 

iets wat niet tot het gewenste resultaat leidt moet je niet doen. Zelfs met de motie ben je er niet. Alles 

onderzoeken wat mogelijk is is onmogelijk.  

 

Het CDA stelt dat het onderzoek meer behelst dan enkel het onderzoek naar staatssteun. Er moet overleg 

zijn met de initiatiefnemers. 

 

De VVD beoogt te kijken of het alsnog mogelijk is of het wel haalbaar is. 

 

De wethouder zegt de motie niet zo gelezen te hebben. Hij wil best in overleg gaan binnen de kaders van 

‘t Maasveld om te kijken of het te realiseren is maar die kaders betekenen evengoed geen nieuwe 

sporthal. Ook dan moet er een heel nieuw plan komen. 

 

Het CDA laat in een stemverklaring weten dat ze ziet dat de motie het niet gaat halen. Ze wijdt dit aan 

de onwil bij de coalitie en de onwil van het college. Er is dan sprake van het failliet van de 

burgerparticipatie en dat zou zeer jammer zijn. 

 

De motie 17.1 van de fracties CDA + Progressief Akkoord Leudal + VVD wordt met 9 stemmen voor 

(CDA, Progressief Akkoord Leudal, VVD) en 16 stemmen tegen (Samen Verder, Ronduit Open, D66, 

Leudal Sociaal) verworpen. 

 

17A. Motie vreemd aan de orde van de dag vergunningsverleningstraject Zonneweide Leudal 

BV te Heythuysen. 

Ronduit Open geeft een toelichting op de ter vergadering ingebrachte motie 17A (bijlage 4). De 

aanleiding en de urgentie is het aanvragen van een omgevingsvergunning voor een grootschalige 

zonneweide t.b.v. het opwekken van zonne-energie bij de voormalige KI aan de Broekweg in 

Heythuysen. Het college moet hierover gaan besluiten. Er zal een beleidskader moeten komen net zoals 

voor windmolens is gedaan. Hier doet zich de situatie voor dat als het college niet binnen een paar weken 

beslist, dat de vergunning dan van rechtswege zou worden verleend. Ze wil dat de raad zich uitspreekt 

dat ze een beleidskader wenst en dat er geen onomkeerbare vergunningen worden gegeven. De raad 

moet ook kennis nemen van wat de mensen allemaal willen. Ze wil graag de omgekeerde volgorde. 
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Portefeuillehouder wethouder Verlinden geeft aan dat het college reeds zelf heeft besloten, naar 

aanleiding van een gegeven presentatie over dat wat er ons te wachten over de energietransitie, deze 

presentatie ook in de commissie te laten zien. De aanleiding is het voornemen om een zonnepark aan te 

leggen op de voormalige geplande golfbaan. Dit valt niet te voorkomen. Gelet op het bestemmingsplan 

buitengebied maken de bestemmingsplanregels dat er zonneparken mogen komen. Dit is juridisch 

getoetst. De motie is niet het juiste instrument. Binnenkort moet de subsidieaanvraag weg. Men kan 

geen SDE-subsidie aanvragen als er geen omgevingsvergunning is. 

 

Ronduit Open geeft de raad mee dat ze heeft vastgesteld dat daar een golfbaan gerealiseerd zou worden. 

Het lijkt haar sterk dat je nu dan niet naar externe effecten hoeft te kijken. 

 

Progressief Akkoord Leudal begrijpt dat het college voor een procedure heeft gekozen waarbij de raad er 

helemaal niet aan te pas komt. Ze begrijpt niet dat de raad wordt gepasseerd. 

 

De voorzitter schorst om 21.54 uur de vergadering. 

 

De voorzitter heropent om 22.06 uur de vergadering. 

 

Samen Verder weet dat er in de commissievergadering fysiek van 11 september 2018 door waarnemend 

portefeuillehouder wethouder Martens is gesteld dat er een beleidskader wordt geformuleerd. Ze kan 

instemmen met de motie. 

 

D66 stemt in met de motie. Het bevreemdt haar dat de portefeuillehouder zegt dat het college niet  meer 

onder de aanvraag uit kan komen. De raad moet nu meegaan met iets waar geen vat meer op is. Het 

college moet heel goed bekijken dat er geen problemen van komen.  

 

Progressief Akkoord Leudal blijft van mening dat het college hier iets mee had moeten doen. Bij de 

commissie heeft de waarnemend portefeuillehouder gezegd dat het college de beslistermijn eenmalig met 

6 weken heeft verlengd om er eens goed over te gaan nadenken en dat hij nog niks kan zeggen over de 

termijn waarbinnen de beslissing zal worden genomen. Vandaag wordt er een vergunning verleend als 

het college niks doet. Er is iets misgegaan. Ze wil zo niet door het college behandeld worden. 

 

De VVD steunt de motie. Ze vindt het onbestaanbaar dat het college op deze manier zo handelt. Het is 

nogal een stap zonder dat er een beleid ligt.  

 

Het CDA vindt het niet kunnen dat er zo met de burgers en met de raad wordt omgegaan. Er moeten 

eerst beleidskaders komen. Ze steunt de motie. 

 

Wethouder Verlinden heeft geen problemen met de motie. De motie gaat nu niet tegenhouden wat er 

staat aan te komen tenzij het toch in strijd is met het bestemmingsplan. Het is al een aantal maal 

juridisch getoetst. Het bestemmingsplan welke de raad zelf heeft vastgesteld geeft de mogelijkheid 

daartoe. De aanvraag voldoet aan de voorwaarden. Ga je het als college weigeren dan sta je 

mogelijkerwijs voor kosten die in rekening gebracht worden.  

 

Ronduit Open geeft aan dat de raad heeft besloten dat er een golfbaan mocht komen, daarbij zijn ook 

zaken als landschap besproken. Nu wordt dat terrein bedekt met allemaal zonnepanelen. 40 hectare 

zonnepanelen is toch een heel ander uitzicht dan een golfbaan. Laten we de mogelijkheden die we 

hebben gebruiken. 

 

Samen Verder steunt het betoog van Ronduit Open. Het bestemmingsplan voorziet niet in de 

zonnepanelen. Het is geen agrarische grond. Het college moet naar de raad met een voorstel. 

 

Wethouder  Verlinden is blij met alle suggesties. Tot nu toe is de beoordeling zo dat het bestemmingsplan 

de mogelijkheid wel toelaat mits aan een x-aantal zaken wordt voldaan. Het is dan een zaak van het 

college. Het moet in de juiste context worden gezien. Er zijn gigantische opgaves over duurzaamheid, 

milieu en hernieuwbare energie. 
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De motie 17A.1 van de fractie Ronduit Open wordt met unanieme stemmen aangenomen. 

 

18. Sluiting 

Na het uitspreken van het slotwoord sluit de voorzitter de vergadering om 22.17 uur. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 6 november 2018. 

 

 

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL, 

De griffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

Drs. W.A.L.M. Cornelissen.  A.H.M. Verhoeven MPM 
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Bijlage 1 Amendement 6.1 

 

 

 

 

 

 

AMENDEMENT  agendapunt 6, Kwaliteitsimpuls routestructuren 

De Raad van Leudal in haar vergadering van 25 september 2018  bijeen, 

 

Overwegende dat: 

-de gemeente Leudal wil blijven investeren in de toeristische routestructuren; 

- deze investeringen sober en doelmatig moeten worden uitgevoerd; Prestigeprojecten dienen te worden 
voorkomen; 

-het onderhoud van de bestaande routes zeker zo belangrijk is als het steeds plaatsen van nieuwe kaarten, 
bordjes en ‘kunst’werken. 

-de voorzieningen geen uitnodiging moeten vormen om hangplek  te worden of zelfs te vernielen 
(‘opblazen’). 

 

Besluit: 

-Extra aandacht te schenken aan rustpunten (plaatsing en beheer eenvoudige bankjes en reguliere 
voorzieningen etc.) zoals verwoord in het project 3, Start- en rustpunten 

En (mede vanwege de hoge kosten) 

-Geen Blow-up Meubel te plaatsen in de gemeente 

 

Joost van der Stappen 

Fractie Progressief Akkoord Leudal 
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Bijlage 2 Amendement 10.1 

 

 

 

 

 

 

AMENDEMENT  agendapunt 10 

De Raad van Leudal in haar vergadering van 25 september 2018  bijeen, 

 

Overwegende dat: 

-de gemeenteraden van Peel en Maas en Leudal hebben ingestemd met de uittreding van Peel en       Maas 
uit de Gemeenschappelijke Regeling R.D. Maasland per 1 januari 2018; 

-dat de gemeente Peel en Maas ten gevolge van het besluit tot uittreding een desintegratievergoeding is 
verschuldigd, plus ontvlechtingskosten; 

Tevens overwegende dat: 

-het algemeen bestuur van de gemeenschappelijke regeling R.D. Maasland op 11 april 2018 een  besluit 
heeft genomen tot vaststelling van een desintegratievergoeding (€1.482.500), alsmede voor de tot dan toe 
gemaakte en begrote ontvlechtingskosten (€ 355.000), welke bedragen door de Gemeente Peel en Maas 
worden bestreden; 

-dat thans door het algemeen bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling R.D. Maasland bij haar 1e 
begrotingswijziging voor het dienstjaar 2018 wordt voorgesteld om de kosten voor de inhuur van extern 
juridisch advies in voormeld jaar bij te ramen tot 80.000,-- euro voor 2018; 

-het redelijk is dat deze externe kosten voor rekening worden gebracht van de querulant, de Gemeente 
Peel en Maas  

Spreekt uit  

-dat de Raad van Leudal alsnog een zienswijze indient omtrent de 1e wijziging van  de 
Gemeenschappelijke Regeling R.D. Maasland 

-waarin de Reinigingsdienst Maasland opgedragen wordt de externe juridische kosten te verhalen op de 
Gemeente Peel en Maas, en daarmee het besluit van 11 april 2018 onder punt 1. als volgt aan te passen: 
de gemaakte en begrote ontvlechtingskosten ad €355.000 worden verhoogd met €80.000  tot €435.000; 

Joost van der Stappen 

Fractie Progressief Akkoord Leudal 
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Bijlage 3     Motie 17.1 
 
 

 

                  

 

 

 

MOTIE VREEMD AAN DE ORDE 
 
Onderwerp: onderzoek ‘t Maasveld 

 
De Raad van Leudal bijeen in de vergadering van 25 september; 
 
Overwegende dat: 
 
Het college van Leudal in z’n brief van 4 september 2018 heeft aangegeven geen verder onderzoek te 
doen naar de haalbaarheid van het burgerinitiatief ’t Maasveld. 

 
De Raad echter een goed onderbouwde afweging wenst te maken inzake desbetreffende haalbaarheid. 

 
Het daarbij van belang is om alle relevante aspecten goed te onderzoeken. 
 
De Raad op de hoogte wenst te zijn van mogelijke (financiële) consequenties van het plan dat de 
initiatiefnemers hebben uiteengezet in hun brief d.d. 31 augustus 2018. 

 
Besluit: 
 
Draagt het college op om verder onderzoek (door een onafhankelijke adviseur) te doen vanuit het reeds 
eerder door de raad gevoteerde budget waarvan nog een bedrag van € 50.000,- rest. Dit vanuit het 
perspectief om in kaart te brengen wat nodig is om het initiatief wel haalbaar te maken. 

 
Dit onderzoek dient afgestemd te worden met de initiatiefnemers van ’t Maasveld zodat er voorkomen 
wordt dat er definitieverschillen ontstaan. 
 
In het onderzoek dienen op zijn minst de volgende aandachtspunten onderzocht te worden vanuit de 

brief van 31 augustus van ’t Maasveld: 
 

 Welke mogelijkheden zijn er op het gebied van juridische haalbaarheid van de vervreemding of 
gebruik van de gronden. Wat zijn de voor- en nadelen van deze mogelijkheden.   
 

 Wat zijn de financiële consequenties van deze mogelijkheden voor de gemeente en ‘t-Maasveld. 

 

 Wat zijn de (financiële) gevolgen van de “nieuwe subsidie regeling bouw en onderhoud 

sportaccommodaties” en welke gevolgen heeft dit voor de BTW. 
 

 
De Raad wenst het onderzoek te kunnen bespreken in de commissievergadering ‘Bestuur en Middelen’ op 
28 november 2018 teneinde een beslissing te nemen over het totale plan ’t Maasveld in de 
raadsvergadering van 11 december 2018. 

 

Fractie CDA   Progressief Akkoord Leudal  VVD 
 
Peter van Melick  Joost van der Stappen   Ad Thomassen 
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Motie 17A  

Bijlage 4 

De Raad van Leudal, 

Neemt kennis van het feit dat op diverse plaatsen in Nederland sprake is van 

plannen voor grootschalige zonneweiden, 

 

Overweegt dat een door de raad vast te stellen beleidskader noodzakelijk is om 

tot een goede afweging van alle daarbij spelende waarden en belangen te komen 

bij de beoordeling van aanvragen, 

Besluit: 

 

Dat het zeer ongewenst is dat door het College vergunningen voor 

grootschalige zonneweiden worden afgegeven alvorens de Raad bedoeld 

beleidskader heeft vastgesteld. 

 

Heythuysen, 25 september 2018 

Thieu Wagemans, raadslid Ronduit Open. 

         
 


